

Title (en)

IMPRINT PRODUCT, INTER ALIA, A DOCUMENT AND ESPECIALLY AN IDENTIFICATION DOCUMENT, METHOD AND MEANS FOR PRODUCING AND READING SAME.

Title (de)

GEGENSTAND MIT GRAVIERUNGEN, WIE EIN DOKUMENT UND INSBESONDERE IDENTIFIKATIONSDOKUMENT UND VORRICHTUNG UND VERFAHREN ZU DESSEN HERSTELLUNG.

Title (fr)

PRODUIT A EMPREINTES NOTAMMENT UN DOCUMENT ET EN PARTICULIER UN DOCUMENT D'IDENTIFICATION AINSI QU'UN PROCEDE ET UN MOYEN POUR LA REALISATION D'UN TEL PRODUIT AINSI QU'UN MOYEN DE LECTURE.

Publication

**EP 0552229 A1 19930728 (FR)**

Application

**EP 91917980 A 19911014**

Priority

FR 9012618 A 19901012

Abstract (en)

[origin: FR2667825A1] a) Coded imprint product comprising visual data such as an image or signs, formed by imprints concealing a coding means, b) the product (1) is characterized in that, the imprints consist of etchings, at least some imprints (2, 3, 110) each include at least one specifically oriented face (109) providing a coding means concealed in the set of etching imprints.

Abstract (fr)

a) L'invention concerne un produit à empreintes codées comportant des données visuelles telles qu'une image ou des signes, formés d'empreintes dans lesquelles est caché un moyen de codage, b) ce produit (1) est caractérisé en ce que: les empreintes sont des gravures, au moins certaines empreintes (2, 3, 110) comportent chacune au moins une facette d'orientation particulière (109) constituant un moyen de codage caché dans l'ensemble des empreintes de gravure.

IPC 1-7

**B42D 15/10**

IPC 8 full level

**B42D 15/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**B42D 25/23** (2014.10 - EP); **B42D 25/324** (2014.10 - EP); **B42D 25/445** (2014.10 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9206854A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9206854 A2 19920430; WO 9206854 A3 19920529;** EP 0552229 A1 19930728; FR 2667825 A1 19920417; FR 2667825 B1 19961004

DOCDB simple family (application)

**FR 9100799 W 19911014;** EP 91917980 A 19911014; FR 9012618 A 19901012